
 

 

Technische vragen jaarrekening 2021 Algemeen Belang 
 

Precariorecht 

Onder de overlopende passiva is een schuld opgenomen van € 1.354.848 voor terugbetaling 

precariobelasting. Dat is 100% van de in geding zijnde aanslag precariorechten over het jaar 2017; 

daarmee is de totale schuld over 2017, al dan niet via de baten en lasten, ten laste van de algemene 

reserve gekomen. 

 

Uit de toelichting op pagina 124 blijkt dat het totaal aangeslagen bedrag over 2018 t/m 2021 € 

6.236.000 bedraagt en als vordering is opgenomen en dat 50% van dit bedrag in aanmerking werd 

genomen bij de berekening van de  benodigde weerstand. 

 

1. Waarom wordt in het ene geval (2017) gerekend met 100% terugbetaling van de precariobelasting 

en in het andere geval (2018 t/m 2021) met slechts 50%? 

 

Artikel 44 lid 1.b  Besluit begroting en verantwoording (BBV) schrijft voor: “Voorzieningen worden 

gevormd wegens op de balansdatum bestaande risico's ter zake van bepaalde te verwachten 

verplichtingen of verliezen waarvan de omvang redelijkerwijs is te schatten”   

 

2. Waarom is er geen voorziening getroffen voor het in geding zijnde bedrag van € 6.236.000 over de 

jaren 2018 t/m 2021? 

 

Pagina 100  

Beleidsuitgangspunten voor Oisterwijk onder e. wordt beschreven dat bij grondexploitatie 

bouwrente wordt toegevoegd aan de boekwaarde tot maximaal de marktwaarde.  

 

3. Hoe worden bouwrente en marktwaarde in dit kader bepaald? 

 

Pagina 104  

“De waarderingsgrondslagen van Oisterwijk zijn ook van toegepast op de overgenomen balansposten 

van de voormalige gemeente Haaren.” 

 

4. Waren er verschillen tussen de door Haaren en de door Oisterwijk gehanteerde 

waarderingsgrondslagen, die hebben geleid tot substantiële waarde aanpassingen?  

 

4a. Zo, ja welke substantiële waarde aanpassing waren dat en hoe zijn deze verwerkt in de 

jaarrekening? 

 

Stelpost Haaren 

Bij de bespreking PPN is toegezegd het restant van de stelpost Haaren aan te houden tot 2025. Wij 

zien deze stelpost niet terug in de balans.  

 

5. Waarom niet of kijken wij niet goed? 

 



 

 

Pagina 124 

“Ander punt wat ik graag wil afstemmen. Is er nog nieuws omtrent regio Hvb? Is er nog iets bekend 

over een geactualiseerde prognose, die zou medio mei verschijnen, toch? Deze info hebben we nodig 

om te bepalen wat de afwijking is van de last die nu is verwerkt in de jaarstukken. Voor de lezer van 

de jaarstukken zou ik willen vragen om in de gebeurtenissen na balansdatum een passage op te 

nomen over de regio Hvb.”  

 

Wij nemen aan dat deze passage niet thuis hoort in het jaarverslag en willen die graag verwijderd 

zien. 

 

6. Is hier een amendement voor nodig of kan dit voor de behandeling van de jaarrekening worden 

gecorrigeerd? 

 

Corona 

 

In het financieel overzicht staat vermeld dat € 1,5 miljoen voordeel werd behaald op ontvangen 

Coronagelden. Deze € 1,5 miljoen werd kennelijk als meevaller mee genomen in het voordelig 

resultaat.  

 

7. Is deze € 1,5 miljoen gelabeld?  

7a. Zo ja, waarom werd dan de raad niet voorgesteld dit bedrag op te nemen in een 

bestemmingsreserve? 

 

Pagina 132 Incidentele baat van € 1.485.000 inzake Corona; hiertegenover staat een incidentele last 

Corona van € 284.000.  

 

8. Rust hierop geen bestemmingsverplichting?  
 

Pagina 54 Risico langere termijn effecten Corona. Voor de bestrijding van Corona gevolgen is immers 

geld ter beschikking gesteld. 

 

9. Waarom is dit dan toch een risico?  

 
Pagina 54 Risico R187 idem. Weliswaar wordt gesteld dat dit risico wordt gemitigeerd met Corona 

herstelplan.  

 

10. In welke mate is dit?  

10a. Kan dit risico niet geheel worden gedekt uit de ter beschikking gestelde Corona gelden?  

 
 

 

 

 



 

 

 

Pagina 53-54 

Risico KVL : risico’s zoals vermeld in het rapport PAS… (R194). De kans dat dit risico zich voordoet is 

100%.  

 

11. Waarom is voor dit risico dan geen voorziening opgenomen op de balans ex art 44, lid 1 BBV? 

 
Pagina 57  

De Reebok zal komende tijd aandacht vragen vanwege het risico of onzekerheden.  

 

12. Waaruit bestaan die risico’s en onzekerheden? 

 

Pagina 110  

Grond- en hulpstoffen - Bienekebolders € 390.000.  

 

13. Wat moeten wij ons daarbij voorstellen?  

 

Deze vraag wringt des te meer, omdat er kennelijk in 2021 niets gebeurd is met deze grond- en 

hulpstoffen.  

 

13a. Waarom is er in 2021 niets mee gebeurd?  

13b. Hoe is deze post gewaardeerd en is dat nog realistisch? 

 

1.5 We hechten veel waarde aan burgerparticipatie 

Burgerparticipatie is vervangen door co creatie en samenwerking van inwoners, raad, college en 

ambtenaren om de Oisterwijkse samenleving beter, mooier, gezonder, groener en veiliger te maken. 

 

14. Welke specifieke projecten en dossiers zijn er middels co creatie en samenwerking van inwoners 

van de grond gekomen? 

14a. Hoe verloopt het proces, om tot co creatie te komen, van a tot z op het gebied van 

communicatie met de inwoners? 

15. In welke mate is de inbreng van de burgerpanels in 2021 meegenomen in het gekozen beleid? 

15a. Hoe zijn de deelnemers van de burgerpanels geïnformeerd over de opbrengst van hun input? 

 

1.8 De overgang van het dorp Haaren naar de gemeente Oisterwijk verloopt soepel 

We hebben via verschillende kanalen gemonitord op vragen vanuit het dorp Haaren. Haarenaren 

bleken snel hun weg te vinden in hun nieuwe gemeente.; 

 

16. Op basis van welk onderzoek en/of welke gegevens wordt de conclusie getrokken dat Haarenaren 

snel hun weg bleken te vinden in de nieuwe gemeente? 

 

Verplichte beleidsindicatoren 

Externe inhuur kosten inhuur externen als % van totale loonsom + kosten inhuur externen  2021 

23,1% 16,6%. 



 

 

 

17. Wat heeft de gemeente nodig om de externe inhuur te verminderen? 

17a. Hoe komt het dat we als gemeente zoveel gebruik maken van externe inhuur? 

 

2.1 Het is veilig voor onze inwoners 

Aanpak vuurwerkoverlast 

 

18. Wat is er gedaan om vuurwerkoverlast aan te pakken? 

 

Minder verkeersslachtoffers per jaar 

We hebben op verschillende locaties fysieke maatregelen genomen om de verkeersveiligheid te 

verhogen.  - Meldingen van bewoners over de verkeersveiligheid, en met name over te hard rijden 

zijn nader onderzocht en gemonitord. Daar waar noodzakelijk en mogelijk was zijn hiervoor passende 

maatregelen toegepast.   - Daarnaast hebben we meegedaan aan landelijke campagnes ter 

bevordering van bewustwording van het verkeersgedrag. Hiertoe is onder andere gebruik gemaakt 

van dynamische snelheidsdisplays. 

 

19. Wat zijn de resultaten van de veranderende verkeerssituatie aan de Baerdijk? Zijn er minder 

ongelukken gebeurd t.o.v. vorige jaren? Zo ja, welke verschillen zijn er in cijfers? 

 

2.3 We hebben huisvestingsmogelijkheden voor alle soorten woonbehoeften 

Er zijn 4 aanvragen gedaan voor startersleningen. Door de gemeente zijn 3 positieve beschikkingen 

verleend, 1 aanvraag betrof een woning in een andere gemeente. Er is 1 starterslening daadwerkelijk 

verstrekt door SVn in 2021; 

 

20. Hoe komt het dat de twee andere positief beoordeelde beschikkingen niet tot verstrekking van 

een starterslening hebben geleid? 

 

2.7 Alle inwoners zijn gezond en kunnen zich inspannen en ontspannen 

Hoewel exacte cijfers ontbreken heeft de Corona-crisis geleidt tot een lagere sportparticipatie (aantal 

leden bij sportclubs). Diverse verenigingen hebben kenbaar gemaakt leden verloren te zijn, al zijn er 

verenigingen die juist van de crisis hebben weten te profiteren;  

 

21. Wat doet de gemeente om verenigingen te ondersteunen zodat zij terug kunnen groeien naar 

een ledenbestand vergelijkbaar met voor corona of zelfs een verbetering van het ledenbestand tov 

voor de corona tijd? 

 

22. Wat is de oorzaak dat bepaalde verenigingen tijdens corona leden zijn verloren en andere 

verenigen zijn gegroeid qua leden? Oftewel waarom zijn mensen gestopt bij de ene verenging terwijl 

andere verenigen juist zijn gegroeid? 

 

23. Welke verenigingen zitten in zwaar weer door het teruglopende aantal leden? 


